

MSX-Disclosure
إفصاح - بورصة مسقط



28 October 2025

28 أكتوبر 2025م

Subject: Investment

الموضوع: استثمار

Oman Cables Industry S.A.O.G. ("the Company") announces that the Board of Directors, at its meeting held on 28 October 2025, approved an investment of approximately OMR 9.5 million financed internally, with a return on investment expected within seven years.

تعلن شركة صناعة الكابلات العمانية ش.م.ع.ع. ("الشركة") أن مجلس إدارتها، في اجتماعه المنعقد في 28 أكتوبر 2025، قد وافق على استثمار بقيمة تقارب 9.5 مليون ريال عماني، يتم تمويله داخلياً، ومن المتوقع تحقيق العائد على هذا الاستثمار خلال سبع سنوات.

The investment will expand the Medium Voltage cable production facilities, aimed at increasing capacity and efficiency. The investment aligns with the Company's growth strategy, being a local and regional leader as cables and solutions provider, contributing to Oman Vision 2040 and enabling the region's energy transition, driving the shift toward cleaner and more efficient infrastructure.

سيُسهّم هذا الاستثمار في توسيع منشآت إنتاج كابلات الجهد المتوسط، بهدف زيادة القدرة والكفاءة. كما يتماشى هذا الاستثمار مع استراتيجية نمو الشركة، ويعزز مكانتها كقائد محلي وإقليمي في مجال توفير الكابلات والحلول، والمساهمة في تحقيق رؤية عُمان 2040 وتمكين التحول في مجال الطاقة للمنطقة، من خلال دفع التحول نحو بنية تحتية أكثر كفاءة وصديقة للبيئة.

Further disclosures will be made as required.

سيتم الاعلان عن اية تطورات عن هذا الموضوع.

Cinzia Farisè
Chairman



سينزيا فاريسي
رئيس مجلس الادارة